
Referat af møde i lokalbestyrelsen
Referat skrevet med kursiv

Mødedato: Onsdag den 28. februar kl. 12:30 i Adelgade
Deltagere:
Peter Enevold (PE), formand
Irma Trebbien (IT), 1. næstformand
Karin Jensen (KJ), 2. næstformand, Afbud
Lizzi Petersen (LP)
Dorit Myltoft (DM)
Ole Wildt-Andersen (OWA), Afbud
Hans Juhl Jørgensen (HJJ)
Hans Mikkelsen (HM)
Helen Therkildsen (HT), 1. suppleant
Hanne Fridmann (HF), 2. suppleant

Ulla Pedersen (UP), kasserer (valgfri)

Praktisk arrangør: Lizzi Petersen, husk evt. afbud til Lizzi.

1. Velkomst, valg af ordstyrer og evt. supplering af dagsorden
Irma valgt, Peter skriver referat.

2. Regnskab v/UP
a) Januar-tal er udsendt, kun evt. spørgsmål
Enkelte hovedtal nævnt.

3. Kontorområdet v/LP og UP
Kontorleder kan beslutte brug af DAO til udsendelse af blad, hvor 
det ikke omdeles. DAO ser betydeligt billigere ud end PostNord.

4. Nyt fra formanden og punkter til beslutning
a) Årsmødet
Ved at være ”på plads”. Bestyrelsen kommer i lidt god tid og 
sætter sig ved bord oppe foran. Møde afholdt med kandidat til 
suppleantpost. Stemmesedler i bunter a´50.
Tidligere borgmester Erik Christensen kandidat som suppleant, 
kan styrke ældrepolitisk indsats.
Pt. 282 tilmeldte, rekord! Ulla har udsendt regnskab til deltagere 



med mailadresse. Lizzi sørger for 2 bordskilte med ”bestyrelse” og 
”gæster”.
b) Foredrag om at holde hjernen skarp
Tilbud fra landssekretariatet, ansøgt om det til afvikling i efteråret 
(september).
Vi har fået positivt svar vedr. ansøgning om foredrag af Lis 
Puggaard. Dorit melder sig som arrangementsansvarlig (tak).
c) Medlem nr. 7.000 Nyborg
Rundede vi den 14. februar
Blev markeret i Ørbæk ved lille arrangement den 27.
d) Mail fra Kbh. vedr. ”kontaktknap” på hjemmeside.
Omtalt. En gåde hvorfor det er udsendt til alle.
e) Deltagerbetaling på aktiviteter, forslag/udkast medsendes.
Forbered venligst synspunkter og spørgsmål. 20 min til drøftelse.
Enkelte rettelser mv. efter god drøftelse. Endelig udgave til ny 
introduktion af deltagerbetaling vedhæftes referatet. Bemærk at 
udgangspunkt er ændring fra august 24. Måske justeringer i 25.

5. Socialt-humanitære område v/IT 
a) Nye/ændrede aktiviteter
Fremover kan plejehjemsbeboere der tidligere har deltaget i 
demenscaféen fortsætte.
b) Demensansvarlig (pt. Irma)
Hanne i ”mesterlære” (uden SU).
c) Demensforedrag i samarbejde med bl.a. kommunerne.
Annonceres i bladet, på hjemmesiden og i nyhedsbrev.
I alt 4 foredrag, hvoraf det sidste i efteråret er jurist fra Ældre 
Sagen – som Ældre Sagen står for!

6. IT-området v/HJJ
a) Nye/ændrede aktiviteter
IT er altid under forandring f.eks. er der justeringer på vej i MitID 
og i Mobile Pay. Kan give lidt besøgende i it-caféen.
Temamøde om AI undervejs.
Hans vil tale med ældrechefen om større fælles arrangement vedr. 
it -sikkerhed.
b) M365
Efterhånden er hele bestyrelsen koblet på. Næste fase er 



individuel ”afprøvning” på en regnvejrsdag.
7. Motions-området v/OWA

a) Nye/ændrede aktiviteter
Ole optaget af vigtig turnering så Peter havde fået lidt input:
Petanquebanerne trænger til lidt ”makeup”, kommunen betaler for 
materialer.
Introforløb aftalt med roklubben, næste år ønsker vi længere 
varighed.
Krolfholdet ønsker bænke, Ole arbejder med udfordringen.

8. Kulturområdet v/DM
a) Nye/ændrede aktiviteter
Intet nyt, møde 4. marts-

9. Kortspil v/LP
a) Evt. nyt, Intet nyt

10. Aktiviteter for mænd v/HM
a) Nye/ændrede aktiviteter
Evt. reparationsværksted på Vestvold.
Kontakt til/samarbejde med praktiserende læger.
b) Afdelingens investeringer i udstyr på Husflidsskolen
Nu mærkes det udstyr Ældre Sagen har finansieret.
Behov for møde med Husflidsskolen, Hans arrangerer.

11. Nyt fra Ullerslev v/KJ 
a) Nye/ændrede aktiviteter, Intet nyt

12. Fundraising v/PE, intet nyt
13. Orienteringspunkter:

Koordinationsudvalg: Høringssvar ny Sundhedspolitik.
Distriktet: It – temadag 16. april
Seniorråd: Møde 05.02, bl.a. Ny ældrepolitik/regeringens 
ældrereform, udfordringer med sygeplejersker og selvstyrende 
grupper, træffetider på aktivcentre.
Landsforeningen: Bl.a. digitale borgerrettigheder, ny 
pårørendeundersøgelse.
Årsrapportmøde 1. maj, Irma og Ulla deltager.

14. Eventuelt
Hans Juul viste nogle billeder med dårlig fremkommelighed fra 
Nyborg. Det er et tema i Seniorrådets arbejde i fremtiden, så 



Peter videresender til formanden for Seniorrådet.
Deadlines:
Det Sker: Jfr. Søren Torpe
Lokalbladet: 14. marts
Kommende bestyrelsesmøder/praktisk arrangør mv.:
Næste møde: Onsdag den 20. marts, Dorit er arrangør. 


